
Till Alingsås kommunfullmäktige, 2023-03-29 

Enkel fråga till ordförande i vård och omsorgsnämnden Eva-Lotta 
Pamp:  

På vilket sätt är granskningen av äldreboenden från Inspektionen för vård och omsorgs 
(IV0) onyanserad?

Under åren 2022 - 2023 har IVO, inom ramen för ett nationellt tillsynsprojekt, granskat 
sjukvårdsjournaler, samt samlat in enkätsvar från sjuksköterskor och patienter på Alingsås 
kommunens äldreboenden. Inspektörer har även genomfört inspektioner på plats i kommunen. 
Den nationella granskningens syfte var att dra generella slutsatser om kommunernas 
förutsättningar för att ge vård. Granskningens resultat ska sedan användas för att få 
vårdgivarna att fullfölja sina skyldigheter för att våra äldre som bor på äldreboenden ska få så 
god och säker vård som möjligt. 

Alingsås kommun sticker ut på ett negativt sätt i granskningen jämfört med övriga kommuner 
i länet och riket. Särskilt hård är kritiken mot brister kring läkarkontakter på äldreboenden, 
vilket äventyrar patientsäkerheten. Men andra exempel på allvarliga brister är bristande 
läkemedelshantering och brister i den palliativa vården. IVO:s övergripande slutsats är att 
patienternas trygghet och säkerhet äventyras på äldreboenden i Alingsås. s  

I en artikel i Alingsås Tidning (2023-03-04) bemöter vård och omsorgsnämndens ordförande 
Eva-Lotta Pamp (M) resultatet från IVO med  påståenden om att “granskningen är allvarlig 
och anmärkningsvärd på det sättet att jag uppfattar den som onyanserad”.   

Min fråga till  vård och omsorgsnämndens ordförande Eva-Lotta Pamp (M) är därför:
- Utifrån den insamlade datan och resultatet från  IVO:s granskning, vad är det du menar är  
onyanserat?

Marcus Wallin
Kommunfullmäktigeledamot Vänsterpartiet 

  


